Shanghai World of Packaging (swop) 2024 - Invitation Letter for Visa Application

Date 日期: 11/07/2024 Our Ref. 参考编号: swop24 - 38682

SWOP PROCESSING & PACKAGING 18¹²20 NOVEMBER 2024 SHANGHAI

TO WHOM IT MAY CONCERN 致相关人士

Re: The Shanghai World of Packaging (swop), Shanghai New International Expo Centre, 18-20 November, 2024

关于: 包装世界(上海)博览会, 2024年11月18日至20日, 上海新国际博览中心‧浦东‧上海

We are pleased to invite the following representative to visit Shanghai for participating in swop 2024 during 18-20 Nov 2024.

我们诚邀以下代表于 2024 年 11 月 18 日 20 日访问上海,参加包装世界(上海)博览会。

Vioitor Codo 3E 38 17 kh 🗆	4004507
Visitor Code 预登记编号	1234567
Name of Applicant 申请人姓名	Chan Tai Man
Gender 性别	Male
Nationality 国籍	German
Date of Birth 出生日期	01/01/1980
Passport No. 护照号码	A12345678
Date of Issue 护照签发日期	01/01/2020
Date of Expiry 护照有效期	01/01/2030
Place of Issue 护照签发地点	GERMANY
Company Name 公司名称	ABC Company Limited
Job Title 职称	Director
Address 公司地址	123 Road, ABC District
City/Postal Code 城市/邮政编号	Shanghai 0000
Country 国家	GERMANY
Mobile No. 联系电话	+49 123 1234567
Email 电邮	sample@gmail.com

Please note that all expenses for flight tickets, insurance coverage and all expenses for this journey will be covered by the above company or at the above representative's own cost. Should you wish to discuss this application further, please do not hesitate to contact the undersigned at +852 2516 3389 within office hours (HKT) or email swop.hkpr@adsale.com.hk.

请注意,此次旅程期间的所产生的所有费用,包括机票和旅程期间的保险费等,将由上述公司承担或申请人自费承担。如阁下需要进一步查询任何信息,请在办公时间内致电+852 2516 3389(香港时间),或电邮至 swop.hkpr@adsale.com.hk 与签署人联络。

Yours Sincerely 谨代表

Adsale Exhibition Services (Shanghai) Ltd. 雅展展览服务(上海)有限公司



Winnie, Fung Yui Ping 冯蕊萍

Marketing Communications Department 市场传讯部



Supported by:



Organized by:

FAX

Adsale Exhibition Services Ltd.

TEL +852-2811 8897

+86-21-5187 9766

+852-2516 5024

+86-21-6469 3665

EMAIL swop.hkpr@adsale.com.hk





ufi

Messe Düsseldorf (Shanghai) Co., Ltd.

TEL +86-21-6169 8381 FAX +86-21-6169 8301 EMAIL swop@mds.cn

